
Mail de la Gyuri Bloch, Paris 

Iti trimit doua fotografii : una din fata sediului redactiei Charlie, unde sambata 

trecuta am depus cateva flori.  

 

A doua fotografie am facut-o duminica dupa-amiaza pe bulevardul Voltaire : pe 

vitrina unui magazin era lipita coperta ziarului Actualité juive cu inscriptia « Je 

suis Juif » « Je suis Charlie ». 

 

Am fost de doua ori, sambata seara si luni dimineata, la magazinul Hyper 

Casher, unde ne-am strans foarte multi la adunarea in memoria celor patru evrei 

asasinati. De altfel, multi manifestanti la marea defilare de duminica purtau pe 

piept «Je suis Juif».  



OSE (Œuvre de Secours aux Enfants), unde continui sa mai lucrez, a format 

imediat o "Cellule d'Urgence Psychologique"  http://www.ose-france.org/  Colegii 

mei au vizitat familiile victimelor si elevi evrei, pentru ca sa-i ajute sa treaca 

peste șoc. Aceasta echipa va functiona mai departe pentru a invinge anxietatile 

legate de terorism, in masura in care acest lucru este posibil. 

Iti multumesc pentru mailurile tale bjt. 

Salutari la toata lumea si in special timisorenilor, 

Gyuri Bloch 

 

 

Mail de la Moni Tabak, n. Horotan, Israel  

Am citit articolul tau si te felicit pentru toate cuvintele scrise cu atita indeminare 

si adincime sufleteasca. Felicitari pentru pagina BJT . 

As fi vrut sa adaug citeva rinduri in legatura cu tot ce se intimpla in jurul nostru. 

Valul Islamic incearca sa distruga tot ce intilneste in drumul lui – cultura, 

gindirea, viata de fiecare zi. Poti sa-l compari cu un balaur nu cu sapte capete, ci 

cu mii de capete si chipuri inselatoare. Tinerii care se alatura acestor grupari sint 

din pacate rezultatul acestor vremuri actuale virtuale de jocuri play station Xbox, 

jocuri de strategie de distrugere, crima si varsari de singe. Nu realizeaza 

ca  traiesc intr-o ceata completa a cruzimii. Trezirea la realitate nici nu se iveste 

la ei, deoarece sint indoctrinati de la virsta frageda doar pentru CRIMA si 

PEDEAPSA. 

Lumea incearca sa-i opreasca, macar sa-i frineze. O distrugere totala nu exista, 

deoarece intotdeauna ramine o ramasita mica din EI care se regenereaza. 

Speram  la un viitor mai bun, mai linistit, desi inceputul acestui an a fost cumplit! 

Moni  

_______________________________________________________________ 

Felicitari pentru “adagio”-ul prompt si tuturor care au contribuit. 

Succes in continuare!  Agnes si Tibi Schatteles 

________________________________________________________________ 



Am citit cele publicate in cadrul jurnalului vostru despre cele ce s-au intâmplat la 

Paris si vä transmit felicitärle melei pentru aceasta luare de pozitie.  

Matei Gall 

_______________________________________________________________ 

Felicitari pentru articol! Bine scris, bine gandit, adevarat. 

Cu prietenie, 

Dana Gheorghiu 

 

 


